
Protokoll från styrelsemöte i Örby Hem&Skolaförening 27/9 2000, 
19.00-20.00 på Blixten. 
Närvarande: Lena Brovall, Berith Lindwall, Lars -Eric Höjenfeldt, Ann 
Malmenholt, Bengt Modigh, Lennart Nilsson, Kaj Welin. 
 

1. Lennart Nilsson för protokoll. 
2. Rektor skulle komma, men var pga sjukdom tvungen att stanna 

hemma. 
3. Föregående protokoll godkänt. 
4. Från förvaltningsrådet rapporterades att skolgårdsupprustningen 

var lyckad, men att vissa detaljer – t ex den alldeles för låga sargen 
som inte kan hålla kvar sanden under klätterställningen, samt det 
låga och trasiga Gunnebo-stängslet vid basketkorgarna 1 – måste 
åtgärdas. Trasig skolgårdsbelysning uppmärksammades. Det har 
varit en datorstöld på Blixten före skolstarten. Stölden från Galaxen 
i januari är ännu inte ersatt från Securitas, men skolan har köpt in 
ny utrustning för att ersätta det som försvann. Till 
sexårsverksamheten kunde Örbyskolan i år bara ta in de barn som 
bor i upptagningsområdet – syskon kunde inte heller erbjudas plats. 

5. Elevrådet har inte kommit igång ännu – första mötet blir i morgon 
torsdag 28/9 09.50. Möten kommer äga rum på torsdagar 09.50, 
och elevrådsstyrelsen kommer också ha sina möten med lärarstöd 
den tiden. Karin Bergefalk håller i verksamheten. En punkt att ta 
upp på matrådet är att sexåringarna har litet svårt med smöret som 
är tämligen flytande när de skall äta. 

6. Elevkatalogen kom ut i rimlig tid och blev bra, men till nästa år 
skall vi försöka få tryckeriet (Kungsfoto tryckte gratis i år eftersom 
skolan valt dem för skolfotona) att använda omslagets insidor, och 
baksidan för skolans telfonnummer. Ändringslappen som delas ut 
vid terminsstart kan göras tydligare så att alla förstår att den bara 
skall lämnas in om man har ändringar/tillägg (eller om man inte 
funnits med tidigare och är osäker på vad de officiella listorna har 
för information). Även lärarna skall ges möjlighet att tala om vad 
de vill ha med. Förra årets informationsblad med inbetalningskort 
är bättre än det lösa inbetalningskort som bifogades i år.  

7. Lennart rapporterade från stadsdelsnämndens föräldrarådsmöte 5/9. 
Ett föräldramöte kommer hållas för alla föräldrar i Vantör den 
10/10 i Hagsätraskolan. Stockholms skolplan diskuterades. 
Förvaltningsråd är inte längre obligatoriska men föräldrar skall 
alltid ges möjlighet till insyn och medinflytande. Alla föräldrar 

                                         
1 Blir detta ”korgkorgarna” om man översätter hela ordet till svenska? 



skall erbjudas att varj år få ett skriftligt, ej betygsliknande, omdöme 
om sina barns framsteg. Detta görs lämpligen i samband med 
utvecklingssamtal. Nu finns möjligheten till ett extra basår för 
elever som inte når de uppställda målen. Det finns en intressant 
rapport ”Den rimliga skolan”, Liber Publikationstjänst, fax 
6909550 (best.nr. 99:442) 60 kr. 

8. Föreläsningen ”Hemmets läroplan” av Lennart Grosin 21/9 var 
intressant och välbesökt av både lärare och föräldrar. 

9. Till höstmarknaden 19/11 tar Lennart fram numrerade försäljnings-
blanketter, som också förses med en påminnelse om att betala 
årsavgiften till Hem&Skola. 

10. Valberedningen måste aktiveras! 
11. Många föräldrar upplever det som stökigt med överflyttningen av 

sexåringarna från Blixten till Kilen-huset på morgonen. Vi föreslår 
rektor att man kanske kan återgå till den tidigare ordningen med 
öppning på Skattkistan – då är sexåringarna på plats och det blir i 
stället det mer självgående åk 1-3 som får röra på sig. 

12. Till nästa möte medför Lennart fika och Kaj blir protokollförare. 
13. Mötet avslutades. 

 


